
 
I Skarpnäcks koloniområde värnar vi om miljön 

 

 

 

 

 

Vårt andra år som miljödiplomerad koloniträdgårdsförening. Vi började redan förra säsongen 
att titta framåt mot högre nivåer. Ängsgruppen som bildades då har jobbat vidare och nu finns 
två blomsterängar som verkligen är värda namnet. Den ena ligger i område elva, den andra i 
område ett. En blomsteräng behöver några år för att etablera sig. Gruppen har skaffat sig stora 
kunskaper om hur en blomsteräng ska skötas. De vet också vilka växter som redan finns, vilka 
som kommer att självså sig och vilka som måste sås in. Skyltar har blivit uppsatta med 
angivande om vilka växter som finns idag. Gruppen har också blivit utrustad med lie och några 
som redan kan hantera en lie har slagit ängarna. Förslag finns på att anordna kurs i att slå med 
lie.  

Vi utlyste tidigt på våren en fågelholkstävling. Man fick sommaren på sig att bygga eller på 
vilket sätt man ville, sätta upp fågelholkar på sina tomter. Bidragen blev inte så många men de 
blev fina. Prisutdelning skedde på sommarmötet i augusti. 

Blomsterängar och fågelholkar gynnar den biologiska mångfalden och ger poäng för nästa nivå 
i miljödiplomeringen. Nästa sommar kommer miljöombuden att komplettera inventeringen av 
trädgårdskomposter för att se om det ser lika bra ut som förra gången och att nya kolonister är 
medvetna om att man ska kompostera. Man lägger också till inventering av varmkomposter, 
dvs. slutna komposter för avfall från köket. För att få en uppfattning om hur många bensindrivna 
trädgårdsmaskiner det finns i området kommer även det att ingå i inventeringen.  

Vi får alltså jobba på för att ha en möjlighet att bli diplomerade på bronsnivån inom några år. 
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